
GEMEENTERAAD van BRUMMEN 

 
 

 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 

 
Datum: 17-12-2015 

Aan de voorzitter van de raad 

Steller: G.J. Albert, PvdA 

Onderwerp: Gymzaal Lorentzstraat 

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk zo spoedig mogelijk te beantwoorden  

 
1. Is het bij het college bekend dat de gebruikers van de gymzaal aan de Lorentzstraat zich ernstige 

zorgen maken omtrent de staat en veiligheid van de toestellen?  
 

Naast zorgen omtrent de staat en de veiligheid zijn er ook klachten over de hygiëne, zo wordt er 
melding gemaakt van stankoverlast bij de toiletten en het slechte schoonmaken. 

 
2. Heeft u reeds polshoogte genomen van de situatie aldaar en wat is uw conclussie? 
 
3. Kan het college toezeggen dat contact wordt opgenomen met de vertegenwoordigers van de  

betrokken scholen en sportverenigingen om de situatie te evalueren en indien van  
toepassing,  maatregelen te treffen? 

 

Toelichting  

 
Voorlopig zal de gymzaal aal de Lorentzstaat te Eerbeek nog niet vervangen worden en zal, naar het 
zich laat aanzien, nog voor langere tijd door scholen en sportverenigingen gebruikt worden. 
 
De fractie van de PvdA heeft onlangs vernomen dat er een klimwand spontaan van 
de muur is afgekomen en stelt vragen omtrent de veiligheid en hygiëne van deze sportzaal. 

Ondertekening en naam: 

 
 
G.J. Alberts, namens fractie PvdA 
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